
PODSUMOWANIE OBRAD SYMPOZJUM

Dobiega końca nasze drugie Sympozjum Hozjańskie. Z drogimi nam Gośćmi 
czuliśmy się bardzo dobrze i myślimy, że i Goście nasi czuli się dobrze z nami, 
zarówno w sali obrad jak i w refektarzu, czy na pogawędce w domu biskupim.

Serdecznie dziękuję wszystkim za liczny i chętny udział. Nauka poszukująca 
prawdy ma to do siebie, że ludzi jednoczy ze sobą i brata.

Szczególnie pragnę podziękować wszystkim prelegentom, przewodniczącym przed 
i popołudniowych sesji, tym wszystkim, którzy przybyli do nas z daleka, aby wziąć 
udział w tym Sympozjum. Podobne spotkania będziemy urządzać także w przyszłości. 
Zachęcam więc serdecznie do badań naukowych nad Hozjuszem. Nawet poza sympoz
jami nasze Studia Warmińskie chętnie przyjmą do druku opracowania na tematy 
hozjańskie. Wydaje mi się, że przez te spotkania naukowe lepiej poznajemy Hozjusza 
i jego czasy. Jest to niewątpliwie wkład do ogólnej kultury naszego narodu. Diecezja 
nasza prowadząc proces beatyfikacyjny Sługi Bożego kardynała Stanisława Hozjusza 
dokłada starań, by dojść do pełnej prawdy o tym wielkim Kardynale, który na różny 
sposób interesował współczesnych i przypominał się następnym pokoleniom. Nasze 
prace procesowe, jak sądzę, dopingują także badania naukowe.

Jeszcze raz wszystkim serdecznie dziękuję i życzę wielu sukcesów na polu nauko
wym. „Szczęść Boże“.


